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Abstract (en)
The heat exchanger comprises a row of fluid circulation tubes (15) each containing a disrupting plate (17) for producing turbulent fluid flow. A
manifold is elongated in the direction of tube alignment into which one end of each tube can discharge. The manifold is formed by stacking pairs
(1,2) of shells (3,4). Each shell has an annular side wall (7) connected to radially extending external (10) and an internal (9) annular edges defined
by the shell bottom (5) which has an axial opening (8). The shells of a pair are mutually bracketed together and assembled along their external
edges. Two adjacent shells belonging to different pairs are joined by their internal edges, delimiting an internal chamber (19) all along the stack.

Abstract (fr)
L'empilement est formé de paires (1, 2) de coquilles (3, 4), les deux coquilles d'une même paire étant mutuellement assemblées par des rebords
extérieurs (10) et deux coquilles adjacentes de deux paires différentes étant mutuellement assemblées par des rebords intérieurs annulaires
(9) reliés aux rebords extérieurs par des parois latérales annulaires (7). Selon l'invention, les rebords extérieurs des deux coquilles d'une paire,
qui définissent un logement (14) pour l'extrémité d'un tube aplati (15) de circulation de fluide, s'appuient par ailleurs sur les faces d'une plaque
perturbatrice (17) faisant saillie hors du tube. Le contact des coquilles avec la plaque perturbatrice améliore la rigidité de la boîte collectrice.
Application au refroidissement de l'air de suralimentation des moteurs de véhicules industriels. <IMAGE>
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